
  

   

Nørre Alslev Skole d.  19.5.2022  

  

  

Skolebestyrelsesmøde den 23.5.2022  
Møde kl. 18.30 – 20.00  

Ordstyrer: Hanne  

Ref.: Susanne  

Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

  

2. Punkter til Eventuelt?  

  

  

3. Punkter fra Elevrådet?   

  

Elevrådet var ikke repræsenteret på mødet, men det blev fortalt, at bevægelsesmodulet for 4. til 9. 

klasserne gik rigtig godt og elevrådet stod for alle aktiviteterne, hvor både børn og voksne deltog. 

Der vil blive evalueret på  

  

4. Orientering fra Formanden. (Mathilde)  

  

Sidste skoledag har været afholdt med stor succes.   

Der har været forældremøde på 3. årgang, hvor der kom god og konstruktiv dialog og tiltag på 

årgangen. Mødet var sat op på baggrund af forskellige forældrehenvendelser.   

Dimissionen står for døren.  

Ansættelsessamtaler har været afholdt og Mathilde har deltaget i 3 af samtalerne og Hanne har 

suppleret ind i   

  

5. Kort status fra skolen (orientering v. Susanne, Pernille og Hanne)  

• Elever.   

Der er stor opmærksomhed og interesse for skolen. Der er flere som er interesserede   

• Medarbejdere  

• Foreløbig status på skoleårets planlægning og ansættelser Der er ansat to pædagoger.  



Der har været mange gode kandidater  Deling 

af 6. kl. – lidt bagud i processen.  

Gode dialoger i fagfordelingen.   

Meddelelsesbogen på vej. – Der er laves en procesplan for udvikling og implementering af en ny 

meddelelsesbog der afløser elevplan. En fælles kommunal skabelon drøftes og  forventes først 

at være tilgængelig i efteråret 2022.  

  

  

6. Hvordan kan vi støtte op om forældrerådene? (Drøftelse – alle)  

Skolebestyrelsen har tidligere lavet kurser for forældreråd. Hvor der ville være fokus på, at alle 

forældre kan bidrage ind i klassens trivsel og fællesskab.  

Fra medarbejderne er det drøftet at alle forældremøder ikke ligger samtidig i indskolingen, så både 

lærere og forældre med børn i flere klasser ikke skal være flere steder på én gang.  

Vigtigt at der bliver sat tid af på forældremøderne til forældrerådenes dagsordner.   

Forslag om at skolebestyrelsesrepræsentanter, når man er ude i klasserne at præsentere sig, hjælper 

med at få valgt forældrerådsrepræsentanter. Et andet forslag kunne være, at forældrerådene 

suppleres og udskiftes løbende, så man sikrer at alle interesserede forældre kan deltage – både som 

medlemmer i forældrerådene, men også har fokus på at få delt opgaver ud til de forældre der ikke 

sidder i forældrerådet ved forskellige arrangementer.  

Der er behov for at få defineret forældrerådets opgaver. Vi kigger om vi har noget liggende og tager 

det op på første møde i august.  

  

7. Orientering og opsamling på ministerbesøg og besøg fra Skole- og Børneudvalget  

  

Det var et rigtig godt møde – en meget lyttende minister og rigtig god i dialogen med børnene. Der 

var flere gode pointer – b  

  

  

8. Skolefest (drøftelse – alle)  

 •  Tilbagemelding fra Personalemødet  

Torsdag i uge 41 er besluttet er en god dag, hvor man også kan lægge en emneuge. På mødet i 

august ville   

  

9. Planlægning af årets sidste skolebestyrelsesmøde  

a. Dato foreslås rykket til den 15.6.22 pga. Sydhavsstafetten.  

Susanne  

b. Dagsorden til mødet  

Kl. 17-18: Møde med gammel bestyrelse  

Kl. 18.00: Nye medlemmer kommer.  



Konstituering af ny bestyrelse.  

Kl. 18.30: Spisning og afsked med de medlemmer der udtræder.  

  

10. Eventuelt og punkter til kommende møder  

1. Fodgængerovergang fra stationen til vejen mod svømmehallen.   

Susanne undersøger hvem vi skal rette henvendelse til. (Ole Bronné)  

  

Punkter til kommende møder:  

Skole/hjemsamarbejdet. + Forældreråd  

2. Grøn profil – er det noget vi skal arbejde videre med?  

  

  

  


